



GLOBALG.A.P.[®]

CERTIFICATE ZERTIFIKAT

According to GLOBALG.A.P.
General Regulations Version 5.2_Feb2019

Issued to (*Ausgestellt für*)

Gather & Sohn
Anrather Str. 19, 47918 Tönisvorst

Registration No.: ACG EZb1506544
Country of Production (*Ursprungsland*): Germany (Deutschland)

The Annex contains details of the producers and production sites/product handling units included in the scope of this certificate.
(Ggf. enthält eine Anlage nähere Angaben zu weiteren Produktionsstandorten/Produkt-handhabungseinheiten (PHU), die in die Zertifizierung eingebunden sind.)

ACG Agrar-Control GmbH declares that the production of the products mentioned on this certificate has been found to be compliant in accordance with the standard:

(*Die ACG Agrar-Control GmbH erklärt, dass die Erzeugung der in diesem Zertifikat genannten Produkte die Anforderungen des nachfolgenden Standards erfüllt:*)

**GLOBALG.A.P. Control Points and Compliance Criteria IFA Version 5.2_Feb2019,
Option 1 - individual producer - Fruit and Vegetables and Flowers and
Ornamentals
GGN: 4052852425773**

Certified products see annex.

Valid from: 28.02.2021
(*gültig ab*)

Valid to: 27.02.2022
(*gültig bis*)

Date of Certification

Decision: 25.02.2021
(*Zertifizierungsdatum*)

Date of Issuing: 26.03.2021
(*Ausstellungsdatum*)

Authorized by (*unterschriftsberechtigt*)

Helene Klingen

ACG Certificate No.: GG-03-2021-136

The current status of this certificate and the version of Standard Control Points and Compliance Criteria (CPCC) are always displayed at:
<http://www.globalgap.org/search>.

Der aktuelle Status dieses Zertifikats und die Version der Erfüllungskriterien werden immer angezeigt unter: <http://www.globalgap.org/search>.

ACG Agrar-Control GmbH
Bischofstraße 85, 47809 Krefeld
ggap@agrar-control.de
Scheme Manager: Dr. Susanne Schulze Horsel



Die Akkreditierung gilt nur für den in der Urkunden-anlage D-ZE-14535-01-00 festgelegten Umfang